
Wiadomości Adwokatury 24 czerwca 2016 r.

Nowy projekt rozporządzenia w sprawie stawek
adwokackich
Na stronach Rządowego Centrum Legislacyjnego opublikowano projekty rozporządzeń
zmieniających rozporządzenia w sprawie opłat za czynności adwokackie i radcowskie oraz
w sprawie ponoszenia przez Skarb Państwa kosztów nieopłaconej pomocy prawnej
udzielonej przez adwokata lub radcę prawnego z urzędu. Projekty te będą przedmiotem
dyskusji podczas posiedzenia plenarnego Naczelnej Rady Adwokackiej, które odbędzie się
25 czerwca w Bydgoszczy.

Projekty zakładają obniżkę stawek adwokackich i radcowskich zarówno regulujących koszty
zastępstwa procesowego, jak i stawek za pomoc prawną udzielaną przez adwokatów i radców
prawnych z urzędu.

Choć na stronie RCL znajduje się informacja, że ministerstwo czeka na opinie do projektu do 24
czerwca, dokument nie został dotychczas oficjalnie przekazany do Naczelnej Rady Adwokackiej.

Pismo do min. Zbigniewa Ziobry wystosował adw. Andrzej Zwara, prezes NRA, który informuje, że
Naczelna Rada Adwokacka, jako ciało kolegialne, pracuje w trybie posiedzeń i projekty ministerialne
będą omawiane na najbliższym posiedzeniu plenarnym NRA. Prezes NRA zapewnia też, że opinia –
zgodnie z przepisami ustawy Prawo o adwokaturze i ustawy o radcach prawnych – zostanie
przedłożona ministrowi niezwłocznie po jej sporządzeniu. Nie może to jednak nastąpić w
postulowanym przez ministerstwo terminie.

Czytaj projekt rozporzadzenia w sprawie opłat za czynności adwokackie 

Czytaj projekt rozporzadzenia w sprawie ponoszenia przez Skarb Państwa kosztów nieopłaconej
pomocy prawnej udzielonej przez adwokata prawnego z urzędu

Czytaj pismo Prezesa NRA do ministra sprawiedliwości

Zakaz sporządzania i podpisania kasacji we
własnej sprawie niezgodny z Konstytucją
Wyrokiem z dnia 21 czerwca 2016r., w sprawie o sygnaturze akt SK 2/15, Trybunał
Konstytucyjny orzekł, że art. 526 § 2 ustawy z dnia 6 czerwca 1997 r. – Kodeks
postępowania karnego w zakresie, w jakim wyłącza możliwość sporządzenia i podpisania
kasacji we własnej sprawie przez adwokata bądź radcę prawnego, jest niezgodny z art. 45
ust. 1 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej.

Wyrok Trybunału Konstytucyjnego zapadł na tle następującego stanu faktycznego:
Wyższy Sąd Dyscyplinarny Adwokatury utrzymał w mocy orzeczenie Sądu Dyscyplinarnego Izby
Adwokackiej w P., w którym uznano obwinionego winnym wykroczenia dyscyplinarnego. Od
powyższego orzeczenia obwiniony wniósł do Sądu Najwyższego kasację osobistą, a po wezwaniu do
uzupełnienia braku formalnego w zakresie dopełnienia przymusu adwokackiego, do tegoż Sądu
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wpłynęła kasacja podpisana przez obrońcę obwinionego.

Sąd Najwyższy pozostawił kasację obwinionego bez rozpoznania, stwierdziwszy, że nie została ona
sporządzona przez obrońcę Skarżącego, a jedynie podpisana przez niego, co przyznał sam Skarżący.
Zdaniem Skarżącego, kwestionowany przepis art. 526 §2 Kodeksu postępowania karnego godzi w
prawo do sądu, określone w art. 45 ust. 1 Konstytucji RP, ograniczając dostępność drogi sądowej,
bowiem uniemożliwia stronie będącej adwokatem lub radcą prawnym samodzielne i prawnie
skuteczne sporządzenie i podpisanie kasacji w swojej sprawie.

Rozpatrując tak stawiany zarzut Trybunał stwierdził, że prawo do sądu gwarantowane w art. 45 ust. 1
konstytucji nie wymaga istnienia w porządku prawnym kasacji. Skoro jednak ustawodawca
zdecydował się wprowadzić szczególną, a przy tym nieobligatoryjną – z punktu widzenia konstytucji –
procedurę odwoławczą, to musi ona podlegać ocenie w perspektywie norm konstytucyjnych.
Ustawodawca nie dysponuje bowiem nieograniczoną swobodą przy kształtowaniu procedur
sądowych, nawet tych nieobligatoryjnych. Nie może m.in. wprowadzać takich warunków formalnych
dochodzenia praw przed sądem, które w praktyce spowodują zamknięcie dostępu do wymiaru
sprawiedliwości. Nie może również stosować ograniczeń formalnych, które nie będą realizowały
celów uznanych w świetle konstytucji. Tego rodzaju nadmierne ograniczenia należy traktować jako
wyraz nieuzasadnionego formalizmu.

Celem wprowadzenia przymusu adwokackiego jest zapewnienie odpowiedniej fachowości pismom
kierowanym do sądu, w tym Sądu Najwyższego. Nakaz działania przez profesjonalistę gwarantować
ma właściwy formalny i merytoryczny poziom postępowania sądowego. Służy przez to realizacji
prawa do sądu. Od adwokata czy radcy prawnego należy oczekiwać znajomości przepisów procedury
obowiązującej w postępowaniu sądowym. Dotyczy to w szczególności postępowania zainicjowanego
w drodze kasacji, będącej nadzwyczajnym instrumentem prawnym.

Obowiązek ustanowienia innego profesjonalnego pełnomocnika do sporządzenia i podpisania kasacji
wnoszonej we własnej sprawie przez adwokata bądź radcę prawnego jest przydatny z punktu
widzenia celu przymusu adwokackiego – zapewnienia formalnej i merytorycznej poprawności kasacji.
Obowiązek ten nie jest jednak niezbędny dla realizacji tego celu. Nie ma podstaw, aby przyjmować,
że adwokat bądź radca prawny działający we własnej sprawie, nie będzie w stanie sporządzić
poprawnej – pod względem formalnym i merytorycznym – kasacji, co uzasadniałoby zobowiązanie go
do korzystania z pomocy innego profesjonalnego pełnomocnika. Przymus adwokacki zakładający
obowiązek zwrócenia się do innego adwokata bądź radcy prawnego zarówno o sporządzenie, jak i
podpisanie kasacji Trybunał uznał za nadmierny formalizm proceduralny, niepozostający w rozsądnej
proporcji do spodziewanego rezultatu. Stanowi przez to nieproporcjonalne ograniczenie prawa do
sprawiedliwej procedury sądowej (art. 45 ust. 1 konstytucji).

http://trybunal.gov.pl/rozprawy/komunikaty-prasowe/komunikaty-po/art/9057-zasady-sporzadzenia-
kasacji-od-orzeczenia-sadu-drugiej-instancji/

Dziękujemy administratorom strony www.wsd.adwokatura.pl za udostępnienie tekstu.

Spotkanie przedstawicieli NRA z Prezydentem RP
Andrzejem Dudą
Prezydent RP Andrzej Duda spotkał się 21 czerwca w Pałacu Prezydenckim z
przedstawicielami Naczelnej Rady Adwokackiej - adw. Andrzej Zwara, prezes NRA, adw.
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Jacek Trela, wiceprezes NRA, adw. Jerzy Glanc, wiceprezes NRA, adw. Bartosz Grohman,
zastępca sekretarza NRA i adw. prof. Piotr Kardas, członek NRA.

Adwokaci przekazali Panu Prezydentowi sprawozdania z działalności  Adwokatury za rok 2015.

W Sali Chorągwianej Prezydent powitał członków delegacji Adwokatury oraz członków delegacji
Krajowej Izby Radców Prawnych, z r. pr. Dariuszem Sałajewskim, prezesem KIRP, na czele. Po
powitaniu delegacje wręczyły Prezydentowi sprawozdania.

Ponadto, w imieniu Naczelnej Rady Adwokackiej prezes NRA Andrzej Zwara przekazał Prezydentowi
dwie książki wydane staraniem środowisk adwokackich: Wspomnienia Anieli Steinsbergowej oraz
najnowszą publikację wydaną z Muzeum Auschwitz-Birkenau zatytułowaną „Polscy adwokaci w
obozie koncentracyjnym Auschwitz 1940-1945”. Prezydent otrzymał też dwa pamiątkowe zdjęcia z 6
marca 2010 r., kiedy został sfotografowany na Nadzwyczajnym Zjeździe Adwokatury z udziałem
ówczesnego Prezydenta RP Lecha Kaczyńskiego. Następnie delegacje obu samorządów zostały
zaproszone do Sali Niebieskiej, gdzie przy stole odbyły się rozmowy z Prezydentem.

Adw. Andrzej Zwara prezentując dokonania Adwokatury w roku 2015 oraz wskazał na potrzebę
budowy państwa obywatelskiego, do czego Adwokatura Polska przykłada duże znaczenie. Prezes
NRA omówił kolejno przedsięwzięcia realizowane przez Naczelną Radę Adwokacką i Izby Adwokackie
w Polsce, akcentując akcje edukacji prawnej, mające na celu budowę społeczeństwa świadomego
swych praw i kreowanie kultury prawnej. Omówił też problematykę ograniczonego dostępu obywateli
do sądu poprzez zawyżone wartości opłat sądowych i nadmiernie sformalizowane procedury.
Wskazał, że ok. 80% wszystkich orzeczeń sądowych w Polsce ma charakter proceduralny, a nie
rozstrzygający. Omówił też bieżące problemy Adwokatury spowodowane dużą ilością młodych
adwokatów przy niewydolnym modelu świadczeniu usług prawnych. Podał przykład niemiecki, gdzie
poprzez rozwiniętą sieć ubezpieczeń prawnych obywatele są asekurowani od następstw prawnych,
np. w przypadku utraty pracy. Ciężar opłat adwokackich przejmują wówczas ubezpieczyciele. Model
taki, mimo prób podejmowanych przez NRA, nie znajduje w Polsce podatnego gruntu. Wskazał też,
że polski rynek prawny zdominowany jest przez wielkie zagraniczne kancelarie, które generują
przychody równe ok. 50% wartości całego rynku usług prawnych w Polsce i wskazał, że jest to model
kolonialny, który powoduje drenaż tego rynku. W tym miejscu Prezydent Andrzej Duda potwierdził
spostrzeżenia Prezesa Zwary i stwierdził, że obecnie odchodzi się już od modelu wynajmowania
zagranicznych kancelarii do obsługi prawnej spółek skarbu państwa. Prezes Zwara dodał, że polscy
adwokaci wspierają Prezydenta i zaangażowali się w prace Prezydenckiego Biura Interwencji
Prawnej.

Następnie głos zabrał adw. Bartosz Grohman wskazując również na dokonania Naczelnej Rady
Adwokackiej na płaszczyźnie kulturalnej i roli Adwokatury w kształtowaniu postaw kulturalnych i
patriotycznych. Wskazał na problem niskiej świadomości prawnej obywateli. Przypomniał, że Komisja
Edukacji Prawnej NRA realizuje szeroko zakrojoną akcje edukacyjną również w szkołach
podstawowych. Podał przykład zajęć z klasami I-III, podczas których adwokaci kształtują potrzeby
zasięgania opinii adwokata przed powstaniem problemu prawnego. Dodał jednakże, że są to
działania, które zaowocują dopiero za kilkanaście lat.

Adw. prof. Piotr Kardas mówił z kolei o konieczności podejmowania skutecznych działań w celu
rozwijania w Polsce kultury ubezpieczeń prawnych. Wskazał także na niedoskonałości systemu
edukacji i kształcenia. Podał przykład chiński, gdzie państwowe programy stypendialne umożliwiają
najzdolniejszym studentom podejmowanie kształcenia na najlepszych uczelniach świata,
zobowiązując ich zarazem do powrotu do Chin i promowania wiedzy jaką zdobyli podczas studiów, co
sprzyja rozwojowi gospodarczemu i edukacyjnemu.

Głos w imieniu NRA zabierali następnie adw. Jacek Trela i adw. Jerzy Glanc. Prezes Glanc pod koniec
spotkania zapytał Prezydenta o typowany przezeń wynik meczu Polska-Ukraina, czym rozluźnił (i tak
zresztą bardzo swobodną) atmosferę spotkania.
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Prezydent uważnie wsłuchiwał się w głosy adwokackie i radcowskie. Poparł konieczność budowania
świadomości prawnej obywateli. Zapowiedział gotowość współpracy w tworzeniu lepszych
uregulowań prawnych. Zaznaczył też, że projekty, które uzna za wartościowe będzie kierował na
ścieżkę legislacyjną, wyraźnie akcentując autorstwo danego projektu. Zachęcał do inicjatyw i
aktywności, deklarując gotowość ich wspierania. Gorąco podziękował adwokatom za zaangażowanie
w pomoc dla Biura Interwencyjnej Pomocy Prawnej. Prezydent zadeklarował nawet, że jeśli zajdzie
potrzeba udostępniania pomieszczeń Pałacu Prezydenckiego dla ważnych inicjatyw społecznych czy
spotkań, deklaruje gotowość jego wykorzystania.

 

fot. Kancelaria Prezydenta
RP

fot. Kancelaria Prezydenta
RP

fot. Kancelaria Prezydenta
RP

fot. Kancelaria Prezydenta RP fot. Kancelaria Prezydenta RP

Adw. Jacek Trela o stawkach adwokackich i
nieodpłatnej pomocy prawnej
Adw. Jacek Trela, wiceprezes NRA, był gościem red. Tomasza Pietrygi w programie
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#RzeczoPrawie w Tv.rp.pl

W programie emitowanym 23 czerwca rozmawiano o projekcie rozporządzenia ministra
sprawiedliwości dotyczącym stawek adwokackich oraz podsumowano półroczne funkcjonowanie
systemu nieodpłatnej przedsądowej pomocy prawnej.

Obejrzyj rozmowę

Adw. dr Agnieszka Zemke-Górecka dziekanem izby
w Białymstoku 
Adw. dr Agnieszka Zemke–Górecka obejmie funkcję dziekana izby adwokackiej w
Białymstoku. Zdecydowało o tym Zgromadzenie tej izby 18 czerwca. 

Wybrano również nowego prezesa Sądu Dyscyplinarnego - został nim adw. Jan Oksentowicz,
rzecznika dyscyponarnego - funkcję tę obejmie adw. Violetta Edyta Cylwik oraz przewodniczącego
Komijsi Rewizyjnej– adw. Witolda Powichrowskiego.

Członkowie Rady:

Adw. Remigiusz Fabiański

Adw. Jowita Grochowska

Adw. Leon Karaczun

Adw. Tadeusz Kołodko

Adw. Agnieszka Krakówka–Górska

Adw. Janusz Kramer

Adw. Robert Moraljan

Adw. Kazimierz Skalimowski

Adw. Mariusz Truszkowski

Adw. Katarzyna Ząbkiewicz

 

Sędziowie Sądu Dyscyplinarnego:

Adw. Izabela Daniszewska – Stelmaszyńska

Adw. Medard Deptuła

Adw. Urszula Dubieniecka – Kiszło
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Adw. Marta Firfa

Adw. Rafał Goździewski

Adw. Piotr Iwaniuk

Adw. Juliusz Kołodko

Adw. Jacek Kozioł

Adw. Monika Matulewicz - Rutkowska

Adw.  Andrzej Ostapkowicz

Adw. Wiesław Ożga

Adw. Bartosz Parfieniuk

Adw. Artur Rozwadowski

Adw. Łukasz Twarowski

Członkowie Komisji Rewizyjnej:

Adw. Józef Bućwiński

Adw. Agnieszka Dowgier

Adw. Marta Krasowska - Halicka

DELEGACI NA KRAJOWY ZJAZD ADWOKATURY

Adw. Violetta Edyta Cylwik

Adw. Jowita Grochowska

Adw. Agnieszka Krakówka - Górska

Adw. Ewa Krasowska

Adw. Jan Oksentowicz

Adw. Kazimierz Skalimowski

Adw. Dr Agnieszka Zemke – Górecka

Adw. Stanisław Estreich dziekanem izby lubelskiej
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Adw. Stanisław Estreich został dziekanem izby lubelskiej. Zgromadzenie izby wybrało
nowe władze Okręgowej Rady Adwokackiej w Lublinie 18 czerwca. 

Prezesem Sądu Dyscyplinarnego została wybrana adw. Małgorzata Banach, przewodniczącym
Komisji Rewizyjnej - adw. Cezary Lipko, rzecznikiem dyscyplinarnym – adw. Jerzy Koszel.

Członkowie:

adw. Lesław Bindas
adw. Maciej Chorągiewicz
adw. Krystyna Drozd
adw. Ewa Kiełbowicz
adw. Krzysztof Kukuryk
adw. Teresa Magdziarz
adw. Krzysztof Oleszczuk
adw. Bartosz Przeciechowski
adw. Andrzej Puchniarski
adw. Seweryna Sajna
adw. Maria Wróblewska
adw. Stanisław Zdanowski

zastępcy:

adw. Andrzej Chadaj
adw. Maciej Stopczyński
adw. Paweł Wierzba

 

Sąd Dyscyplinarny Izby Adwokackiej w Lublinie:

Członkowie:

adw. Jolanta Agres
adw. Aleksandra Banach
adw. Maria Bańko
adw. Agnieszka Cioch
adw. Joanna Czajka
adw. Piotr Jasiejko
adw. Maria Krzymowska
adw. Sławomir Kurys
adw. Łukasz Lewandowski
adw. Iwona Muszak-Styk
adw. Tomasz Nowak
adw. Marek Przeciechowski
adw. Tomasz Rowiński
adw. Piotr Sagan
adw. Joanna Sawczuk
adw. Monika Sokołowska
adw. Paweł Stefaniuk
adw. Grzegorz Szczygielski
adw. Andrzej Świrgoń
adw. Ewa Wagner

zastępcy:
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adw. Migdał Luiza

adw. Agata Korba

Komisja Rewizyjna:

Członkowie:

adw. Anna Małek-Łukasik
adw. Karol Paszek
adw. Krzysztof Sokołowski
adw. Sławomir Stolarz

zastępcy:

adw. Michał Pękalski
adw. Maciej Miłosz

Delegaci Izby Adwokackiej w Lublinie na Krajowy Zjazd Adwokatury:

adw. Małgorzata Banach
adw. Andrzej Banaszkiewicz
adw. Lesław Bindas
adw. Maciej Chorągiewicz
adw. Krystyna Drozd
adw. Dariusz Dudek
adw. Stanisław Estreich
adw. Krzysztof Kukuryk
adw. Krzysztof Oleszczuk
adw. Bartosz Przeciechowski
adw. Seweryna Sajna
adw. Stanisław Zdanowski

 

Adw. Marek Jagielski dziekanem izby radomskiej
Podczas Zgromadzenia izby radomskiej 18 czerwca adw. Marek Jagielski został wybrany
dziekanem ORA w Radomiu. 

Prezesem Sądu Dyscyplinarnego wybrano adw. Jarosława Wołosa, rzecznikiem dyscyplinarnym -
adw. Pawła Piechurskiego, przewodniczącym Komisji Rewizyjnej - adw. Rafała Fijałkowskiego. 

Skład ORA:

adw. Jarosław Krawczyk

adw. Grzegorz Kaczmarek
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adw. Tomasz Burda

adw. Jarosław Grabkowski

adw. Daniel Stańczyk

adw. Ewelina Leszczyńska

adw. Robert Wójcik

adw. Anna Gębczyk

 

Sąd Dyscyplinarny:

adw. Bogumiła Bartosiak

adw. Katarzyna Marzec

adw. Karol Wróbel

adw. Julia Kobyłka

adw. Danuta Pomorska

adw. Anna Lejzak

adw. Karol Pomorski

adw. Aleksandra Danisz-Stępniewska

adw. Artur Miłecki

adw. Marta Palacz-Miłecka

adw. Paweł Stępniewski

adw. Sebastian Gomuła

adw. Andrzej Sołtysiak

adw. Dariusz Adamczyk

 

Zastępcy:

adw. Piotr Kostrzewa

adw. Andrzej Kowalik

 

Komisja Rewizyjna:
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adw. Kamil Fortuna

adw. Mateusz Sitko

adw. Anna Szwarc-Szewczyk

  

Zastępcy:

adw. Łukasz Miśkiewicz

adw. Jakub Stachura

Delegaci na Krajowy Zjazd Adwokatury:

adw. Marek Jagielski

adw. Borysław Szlanta

adw. Bogumiła Bartosiak

adw. Tomasz Burda

adw. Ewelina Leszczyńska

adw. Daniel Stańczyk
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Adw. dr Piotr Blajer dziekanem izby rzeszowskiej
Zgromadzenie izby rzeszowskiej wybrało 18 czerwca nowe władze. Dziekanem został
adw. dr Piotr Blajer.

Zgromadzenie wybrało też prezesa Sądu Dyscyplinarnego - ta funkcja przypadła adw. dr.
Bolesławowi Kurzępie, przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - został nim adw. dr Wacław Mendys
oraz rzecznika dyscyplinarnego - adw. Marcina Cichulskiego.

Skład ORA w Rzeszowie:

adw. Borcz Jerzy                   

adw. Czarniecki Janusz

adw. Dąbrowski Grzegorz

adw. Finiewicz Władysław  

adw. Gałkowska Anna          

adw. Jurczyński Jacek          

adw. Litwin Krzysztof

adw. Maciąg Andrzej              
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adw. Ostafil Tomasz              

adw. Soboń Roman                

adw. Surmacz Paweł

adw. Włoch Mirosław     

zastępcy:   

adw. Jaworski Juliusz          

adw. Bochenek Łukasz          

adw. Lewandowski Marcin     

Skład Sądu Dyscyplinarnego: 

adw. Chrostowski Andrzej    

adw. Heliński Piotr                                  

adw. Jarosiewicz Inga                              

adw. Kokowski Tomasz                    

adw. Kołodziejczyk Leszek                        

adw. Kotliński Jacek  

adw. Krupa Antoni                                   

adw. Malec Monika                                   

adw.  Materkowski Zbigniew                      

adw. Miara Zdzisław                                

adw. Misiorowska – Gąsior Gabriela         

adw. Natoniewski Marcin                         

adw. Nowak Maciej                                   

adw. Nowosiadły – Krzywonos Edyta

adw. Rewer Magdalena                   

adw. Rupar Piotr                                      

adw. Skorupski Antoni                             

adw. Sobczyk – Forjasz Ewelina                
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adw. Soboń Magdalena                    

adw. Wójtowicz Jerzy                                

zastępcy:

adw.  Wolski Michał    

adw. Jastrzębska - Kawalec Barbara    

adw. Kwieciński Jerzy

 

Skład Komisji Rewizyjnej: 

 

adw. Folcik Piotr                        

adw. Furmankiewicz Adam

adw. Łepski Ryszard         

adw. Podolec Antoni                   

               

zastępcy:

 adw. Szczepan Zbigniew    

adw. Hamelusz Kamil       

 

 

Delegaci na Krajowy Zjazd Adwokatury: 

        

adw.  Baran Grzegorz            

adw.  Blajer Piotr                            

adw.  Czarniecki Janusz       

adw. Finiewicz Władysław    

adw. Gałkowska Anna    

adw. Jarosiewicz Inga           

adw. Kurzępa Bolesław                  
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adw. Lipski Dariusz             

adw. Litwin Krzysztof  

adw. Maciąg Andrzej            

adw. Ostafil Tomasz             

adw.  Soboń Roman              

adw. Woś Beata                      

Adw. Włodzimierz Łyczywek dziekanem w
szczecińskiej izbie
Dziekanem izby szczecińskiej został adw. Włodzimierz Łyczywek. Wyboru dokonano na
Zgromadzeniu izby 18 czerwca. 

W wyborach wyłoniono też rzecznika dyscyplinarnego - został nim adw. Waldemar Juszczak, prezesa
Sądu Dyscyplinarnego - tę funkcję obejmie adw. Joanna Szałańska oraz przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej - tę funkcję pełnić będzie adw. Monika Kowalczyk–Solak.

Członkami Okręgowej Rady Adwokackiej zostali :

adw. Joanna Budnowska

adw. Wiesław Fafuła

adw. Igor Frydrykiewicz

adw. Mikołaj Kołecki

adw. Krzysztof Ławrynowicz

adw. Piotr Mazuro

adw. Tomasz Milewski

adw. Jacek Motyka

adw. Michał Olechnowicz

adw. Marcjusz Szczepański

Delegaci na Krajowy Zjazd Adwokatury :

adw. Marek Mikołajczyk
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adw. Piotr Dobrołowicz

adw. Waldemar Juszczak

adw. Wiesław Fafuła

adw. Bartłomiej Sochański

adw. Krzysztof Ławrynowicz

adw. Monika Kowalczyk–Solak

adw. Igor Frydrykiewicz

 

Adw. Wiktor Indan-Pykno dziekanem ORA w
Toruniu
Dziekanem Kujawsko-Pomorskiej Izby Adwokackiej w Toruniu został adw. Wiktor Indan-
Pykno. Wyboru dokonano na Zgromadzeniu izby 18 czerwca 2016 r. 

W wyborach wyłoniono też rzecznika dyscyplinarnego - został nim ponownie adw. Ryszard
Szczygielski, prezesa Sądu Dyscyplinarnego - tę funkcję obejmie adw. Paulina Popławska oraz
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - funkcję pełnić będzie adw. Wojciech Cukrowski.

Członkami Okręgowej Rady Adwokackiej zostali :

adw. Izabela Beszczyńska - Kowalska

adw. Janusz Bołądź

adw. Tadeusz Felski

adw. Grzegorz Kaźmierczak

adw. Dariusz Kłos

adw. Włodzimierz Marczuk

adw. Bogdan Rudy

adw. Filip Węgierski

 

Delegaci na Krajowy Zjazd Adwokatury :
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adw. Izabela Beszczyńska - Kowalska

adw. Jacek Brudzyński

adw. Dariusz Kłos

adw. Jan Kwietnicki

adw. Włodzimierz Marczuk

adw. Beata Wronkowska

 

III Koncert Talentów Aplikantów Adwokackich w
Warszawie

Trzecia edycja Koncertu Talentów
Aplikantów Adwokackich odbędzie się 28
czerwca w Warszawie. Do rywalizacji
zapraszają Komisja Kultury, Sportu i
Turystyki Okręgowej Rady Adwokackiej w
Warszawie wraz z Samorządem Aplikantów
Adwokackich.

Podczas koncertu aplikanci zaprezentują zarówno
twórczość własną, jak i przedstawią swoją
aranżację znanych i lubianych standardów muzyki
jazzowej, popowej i klasycznej. Będzie można
również usłyszeć interpretację piosenki
aktorskiej. 

W konkursowe szranki staną: apl.adw. Anna
Stafiej - śpiew, apl.adw. Maciej Jamiołkowski -
gitara elektryczna, adw. Katarzyna Majer - Gębska
- śpiew, adw. Katarzyna Kempa i Adam Kempa -
śpiew oraz gitara, apl.adw. Dominika
Tomaszewska - śpiew, apl.adw. Jerzy Ferenz -
recytacja własnych wierszy, apl.adw. Mateusz
Korteweg - śpiew, apl.adw. Joanna Obrębska -
śpiew, apl.adw. Rafał Orłowski - prowadzenie,
apl.adw. Dawid Woźniak - gitara elektryczna,
apl.adw. Klaudyna Rybak - recytacja.

Po raz pierwszy w koncercie wystąpią aplikanci z
innych izb adwokackich: apl. adw. Izabela Laurent
z Izby Adwokaciej w Lublinie oraz apl. adw.
Aleksandra z Izby Adwokackiej w Poznaniu.
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Konkurs rozpocznie się o godz. 19:00 w sali im. H.
Krajewskiego, w siedzibie Okręgowej Rady
Adwokackiej przy Al. Ujazdowskich 49 w
Warszawie.

Patronami wydarzenia są Młoda Palestra i Pokój
Adwokacki.

Ze względu na ograniczoną ilość miejsc,
zwracamy się z uprzejmą prośbą o potwierdzenie
uczestnictwa na email:
koncert.aplikantow@gmail.com

Link do wydarzenia na Facebooku: (zobacz link)

Komitet organizacyjny:

apl. adw. Dominika Tomaszewska,
Przewodnicząca Samorządu Aplikantów
adw. Monika Rajska, Przewodnicząca Komisji
Kultury Sportu i Turystki
adw. Katarzyna Majer-Gębska, Członek Komisji
adw. Marta Tomkiewicz, Członek Komisji

Ślubowanie adwokatów izby w Kielcach
Adwokatura Świętokrzyska powitała w
swoim gronie młodych adwokatów.
Ślubowanie 24 nowych członków Palestry
odbyło się w dniu 16 czerwca w barokowych
wnętrzach Pałacu Biskupów Krakowskich w
Kielcach, który w chwili obecnej jest siedzibą
Muzeum Narodowego w Kielcach.

Od czasu powstania Pałacu, ok. 1641 roku, działy
się tam rzeczy ważne. Złożenie aktu ślubowania w
miejscu, gdzie przebywali królowie – jak chociażby
Jan Kazimierz czy szwedzki król Karol XII i gdzie
mieścił się sztab generalny legionów Józefa
Piłsudskiego - nie tylko dodało rangi całemu
wydarzeniu, ale przede wszystkim wywołało
refleksje nad jego znaczeniem.

Uroczystość uświetniła obecność honorowych
gości – adw. Jerzego Zięby, członka Prezydium
NRA, wiceprezesów Sądu Okręgowego w Kielcach:
Aliny Bojary i Mariusza Brody, sędziów Sądu
Okręgowego oraz Rejonowego w Kielcach,
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Prokuratorów Okręgowych i Rejonowych.

Na Galę przybyło ponad 100 osób. Gości
honorowych, ślubujących młodych adwokatów, ich
rodziny i patronów powitał dziekan ORA w
Kielcach adw. Edward Rzepka. Do zgromadzonych
przemówili również adw. Jerzy Zięba, prezesi Sądu
Okręgowego w Kielcach oraz były dziekan
Okręgowej Rady Adwokackiej w Kielcach adw.
Stanisław Szufel.

Przemawiający gratulowali młodym, zwracając
jednocześnie uwagę na nałożoną na adwokatów
misję obrony człowieka, jego integralnego dobra i
ponadczasowych wartości humanistycznych.
Dziekan Edward Rzepka podkreślał, iż istotę
obowiązków adwokackich stanowi przestrzeganie
zasad etyki, gdyż są one niejako drogowskazem
dla każdego adwokata, a w szczególności dla tych
rozpoczynających dopiero swoją zawodową
podróż. Dziekan gratulując rozpoczęcia nowej,
samodzielnej drogi zawodowej w Adwokaturze,
jednocześnie wskazywał na konieczność ciągłego
stawiania sobie najwyższych wymagań zarówno
merytorycznych, jak i etycznych, a także potrzebę
aktywnego uczestniczenia adwokatów w życiu
publicznym.

W tym roku grono ślubujących liczyło 24 młodych
adwokatów, którzy wchodzili na salę, gdzie miały
miejsce uroczystości, kolejno, wywoływani
zapowiedziami Zastępcy Kierownika Szkolenia
Aplikantów adw. Bożeny Łopacińskiej-Dragan.
Punktem kulminacyjnym uroczystości był akt
ślubowania przez powtórzenie unisono za
dziekanem Roty ślubowania, a następnie złożenie
podpisu pod protokołem.

Zaprzyjaźnione z izbą wydawnictwo prawnicze
Wolters Kluwer ufundowało dla ośmiorga
adwokatów, którzy uzyskali najwyższe lokaty na
egzaminie adwokackim upominki książkowe, a dla
wszystkich ślubujących czasowy dostęp do
systemu informacji prawniczej Lex.

Adw. Izabela Garbacz, jako przedstawiciel
ślubujących adwokatów, w imieniu koleżanek i
kolegów podziękowała z kolei dziekanowi,
kierownikom szkolenia, wykładowcom, patronom,
pracownikom ORA oraz rodzinom ślubujących za
ich wysiłek, zaangażowanie i wsparcie.

Uroczystość uświetnił swymi występami kwartet
smyczkowy z Filharmonii Świętokrzyskiej. Dzięki
najpiękniejszym utworom muzyki klasycznej w
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wykonaniu znamienitych wirtuozów skrzypiec,
wydarzenie to zyskało należytą rangę i osobliwy
charakter. Po zakończeniu oficjalnej części
uczestnicy spotkania dzielili się emocjami z tego
dnia przy lampce szampana i słodkim
poczęstunku.

Sprawozdanie z posiedzenia Rady IBA w Barcelonie
Publikujemy sprawozdanie z posiedzenia Rady lnternational Bar Association (IBA Council
Meeting), które odbyło się w Barcelonie 28 maja 2016 r. Naczelną Radę Adwokacką
reprezentował adw. Tomasz Wardyński.

Prezes IBA, pan David W. Rivkin, zrelacjonował inicjatywy, w których wrziął udział od ostatniego
spotkania IBA w Wiedniu. Podczas posiedzenia nominowano również kandydatów na przedstawicieli
Rady IBA przed wyborami, które odbędą się W bieżącym roku (zgodnie ze zmienionymi zasadami
pzeprowadzania nominacji i wyborów w IBA). Jako kandydatów na najważniejsze funkcje wskazano:

Prezes IBA: Martin Solc
Wiceprezes: Horacio Bernardes-Neto, Peter Maynard
Sekretarz Generalny: Sylvia Khatcherian, James Klotz, Michael Greene

Podczas posiedzenia pzyjęto także w poczet lBA nowych członków: Guyana Bar Association,
American Lawyer"s Association, Law lnstitute of Victoria (Australia) oraz Law Society of South
Australia.
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(czytaj całe sprawozdanie)

Adwokaci pytają o program ubezpieczeń NRA - PZU
Publikujemy odpowiedzi na najczęściej zadawane przez adwokatów pytania dotyczące
Umowy Generalnej między NRA a PZU i Wartą.  

Umowa Generalna między NRA a PZU i Warta zapewnia członkom palestry wszechstronną ochroną
wykonywanych czynności zawodowych. W sumie umowa zawiera 6 różnych ubezpieczeń, które
pokrywają 16 ryzyk. Wszystko po to, by niezależnie od skali i formy prowadzonej działalności, a także
etapu kariery, na którym znajduje się adwokat, każdy miał zapewnioną skuteczna ochronę
zawodową.

Jest to więc dość obszerny program, dlatego ze strony adwokatów często pojawiają się pytania i
wątpliwości dotyczące konkretnych rozwiązań ubezpieczeniowych.

Korzystając z doświadczeń konsultantów firmy iExpert.pl zajmującej się obsługą wszystkich
ubezpieczeń zawartych w Umowie Generalnej, spróbujemy odpowiedzieć na pytania najczęściej
nurtujące członków palestry. Najwięcej wątpliwości dotyczy:

zmiany formy prowadzenia działalności,
założenie spółki prawniczej,
zlecenia nowych funkcji w ramach posiadanych uprawnień,
zwiększenia sumy gwarancyjnej.

O tym jak działa obowiązkowe OC adwokata, o dostępnych ubezpieczeniach i sposobie zgłaszania
roszczeń w poniższych pytaniach i odpowiedziach. 

Ubezpieczenie obowiązkowe adwokata tworzą OC podstawowe i OC dodatkowe, jaka jest
między nimi różnica? 

W OC podstawowym suma gwarancyjna dotyczy jednego wypadku ubezpieczeniowego i jest
indywidualna dla każdego adwokata. Z kolei w OC dodatkowym suma gwarancyjna dotyczy
wszystkich zdarzeń, aż do wyczerpania limitu w wysokości 5 mln euro dla wszystkich członków
palestry.

Czy adwokat jest chroniony przed szkody wyrządzonymi przez jego pracowników?

Nie w każdym przypadku. W ramach OC obowiązkowego ubezpieczonego ochrona obejmuje
pracowników zatrudnionych w oparciu o umowę o pracę, dzieło lub zlecenie. Jeśli pracownicy
zatrudnieni są przez spółkę, szkody wyrządzone przez pracowników nie są objęte ochroną polisy
obowiązkowej. W takim przypadku ochronę zapewnia OC nadwyżkowe kancelarii.

Kto może skorzystać z nadwyżkowego ubezpieczenia OC kancelarii?

Zarówno kancelaria (także prowadzona w formie spółki cywilnej), zespół adwokacki, jaki i adwokat
(także działający w spółce z innymi prawnikami. Ubezpieczenie przeznaczone jest dla tych
podmiotów, które chcą poszerzyć zakres ochrony m.in. o dokumenty, podwykonawców oraz dla tych,
którzy chcą tylko zwiększyć sumę gwarancyjną (nawet do 20 mln bez indywidualnej oceny ryzyka).
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 Jak wygląda proces likwidacji szkody - z jakiej polisy jest wypłacane roszczenie?

Jeśli roszczenie będzie skierowane bezpośrednio do adwokata to najpierw wypłata następuje z
ubezpieczenia obowiązkowego – OC podstawowego i kolejno z OC dodatkowego. Jeśli suma polisy
obowiązkowej nie pokryła roszczenia brakująca kwota wypłacana jest z polisy nadwyżkowej
kancelarii, o ile taką posiada.

W przypadku roszczenia skierowanego do kancelarii prawnej, gdzie nie będzie można przypisać
odpowiedzialności adwokatowi proces likwidacji będzie prowadzony tylko z ubezpieczenia OC
nadwyżkowego.

Czy ubezpieczenie obowiązkowe OC chroni spółkę?

Obowiązkowa polisa nie gwarantuje pełnej ochrony dla spółek. Nie obejmuje szkód powstałych w
wyniku czynności wykonywanych przez pracowników zatrudnionych przez spółkę ani w sytuacji, w
której nie można przypisać konkretnej osobie (adwokatowi lub innemu prawnikowi)
odpowiedzialności. Obowiązkowe OC - niezależnie od formy wykonywanego zawodu - nie obejmuje
podwykonawców.

Czym różni się wariant Act Committed od wariantu Claims Made w ubezpieczeniu
nadwyżkowym? 

Act committed - szkoda może być zgłoszona także po wygaśnięciu ubezpieczenia pod warunkiem, że
zdarzenie, które doprowadziło do szkody zaszło w okresie trwania ubezpieczenia. Jedynym
ograniczeniem są terminy przedawnień roszczeń wynikających z k.c.

Claims made - szkoda musi zostać zgłoszona w okresie trwania ubezpieczenia oraz warunkowo 36
miesięcy po jego wygaśnięciu.

Czy można ubezpieczyć tylko kontrakt?

Tak ale ponieważ oferta każdorazowo wymaga indywidualnej oceny ryzyka, adwokaci i kancelarie
zainteresowane ubezpieczeniem muszą kontaktować się bezpośrednio z konsultantami iExpert.pl.

Od kiedy rozpoczyna się ochrona ubezpieczeniowa adwokata? 

Rozporządzenie Ministra Finansów określa wymóg zawarcia obowiązkowego OC, nie później niż w
dniu poprzedzającym dzień rozpoczęcia wykonywania przez ubezpieczonego czynności.

W przypadku ubezpieczeń nadwyżkowych ochrona rozpoczyna się najwcześniej dnia następnego po
złożeniu wniosku lub innej, późniejszej daty wybranej przez adwokata lub kancelarię.

Co się stanie jeśli adwokat nie złoży deklaracji i nie wybierze wariantu? 

Ubezpieczenie zostanie zawarte automatycznie na sumę 100 tys. euro w OC podstawowym oraz 250
tys. euro OC dodatkowego wraz z usługą asysty prawnej. By zmienić wariant należy złożyć
deklarację o zmianie sumy ubezpieczenia we właściwej ORA lub za pośrednictwem iExpert.pl.

Gdzie i w jaki sposób mogę zgłosić szkodę? 

Szkody z zakresu ubezpieczeń: OC obowiązkowe, OC dodatkowe, OC kancelarii i OC aplikanta
likwiduje TUiR Warta SA, Al. Jerozolimskie 133A, 02-304 Warszawa.
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Szkody z zakresu ubezpieczeń NNW i mienia kancelarii oraz sprawy w ramach usługi asysta  prawna
likwiduje PZU, ul. Postępu 18A, 02-676 Warszawa.

Jeśli potrzebują Państwo wsparcia w procesie zgłoszenia szkody zapraszamy do kontaktu
lidia.rumianek@iexpert.pl lub kontakt telefoniczny 882 024 303.

Każdy etap prowadzenia działalności wymaga zróżnicowanej ochrony - innego poziomu
zabezpieczenia wymaga początkujący członek palestry, innego dwuosobowa spółka cywilna, a
jeszcze innego kancelaria adwokacka realizująca duże kontrakty, zatrudniająca pracowników i
podwykonawców. Dlatego warto znać możliwości jakie stwarza Umowa Generalna. Zachęcamy do
pobrania informatora przygotowanego przez iExpert.pl Pobierz >>

 Lidia Rumianek
 iExpert.pl

Spływ kajakowy dorzeczem rzeki Nidy
Okręgowa Rada Adwokacka w Kielcach
zorganizowała 19 czerwca spływ kajakowy
rzeką Nidą. Ta forma integracji środowiska
adwokackiego, umożliwiła także bliższe
poznanie walorów turystycznych Ponidzia,
atrakcyjnego pod względem historycznym,
ale również przyrodniczym, szczególnie o tej
porze roku. 

Spływ możliwy był dzięki Klubowi Wodnemu Kon-
Tiki w Pińczowie, który zapewnił uczestnikom
kompletny sprzęt, logistykę, profesjonalne
szkolenie kajakowe, ubezpieczenie, a przede
wszystkim opiekę doświadczonych ratowników
wodnych oraz medycznych w czasie jego trwania.
Dzięki temu uczestnicy czuli się bezpiecznie i bez
przeszkód pokonali 16-kilometrową trasę rzeką
Nidą, podziwiając przy okazji malownicze widoki
pól, łąk, lasów oraz wzgórz rozciągających się na
całej długości trasy. Nida idealnie nadaje się do
uprawiania kajakarstwa turystycznego, gdyż jako
rzeka typowo nizinna, płynie przeważnie leniwie,
niemniej jednak momentami silnie meandruje,
tworząc wysepki, zatoczki oraz starorzecza,
dlatego chętnych, by uczestniczyć w spływie, nie
brakowało.

O godzinie 11-stej w Pińczowie, w okolicy mostu
przy Aeroklubie, na uczestników czekali
organizatorzy spływu. Po szczegółowym szkoleniu
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oraz sprawdzeniu, czy wszyscy mają na sobie
kapoki, blisko 50-osobową grupą wyruszono na
trasę. Po pokonaniu 16-kilometrowej trasy
uczestnicy rejsu dotarli do miejscowości Chroberz,
skąd autokarem wrócili do Pińczowa na
odpoczynek przy grillu.

Spływ rozbudził w uczestnikach chęć na kolejne
turystyczne przygody, okazja nadarzy się już 2
lipca na szlaku III Rajdu Świętokrzyskiego
organizowanego przez Okręgowa Radę
Adwokacka w Kielcach.

Za nami 6. edycja Jola Cup w Warszawie
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Szósta edycja Jola Cup - Turnieju
Tenisowego dla Kobiet 35+ im. adw. Jolanty
Szymanek Deresz, pod patronatem
Naczelnej Rady Adwokackiej oraz Okręgowej
Rady Adwokackiej w Warszawie, odbyła
się 28-29 maja.

W turnieju organizowanym przez rodzinę adw.
Jolanty Szymanek Deresz, wzięło udział ponad 50
tenisistek z całej Polski. Warszawską izbę
reprezentowały adw. Agnieszka Błażowska oraz
adw. Monika Rajska, a niektóre mecze sędziowała
adw. Marta Sołtys. Adw. Monika Rajska w parze z
Pawłem Dereszem doszli do ćwierćfinału w
kategorii mikstowej.

W uroczystym wręczeniu pucharów Naczelną Radę
Adwokacką reprezentowała adw. Anisa
Gnacikowska. Nagrodę główną w turnieju - 1000
Euro - ufundowaną przez Lexus Polska wręczyli
adw. Luka Szaranowicz, członek ORA w Warszawie
oraz adw. Joanna Parafianowicz, przewodnicząca
Koła Kobiet ORA w Warszawie. Po raz drugi
najlepsza zawodniczką w singlu okazała się r. pr.
Joanna Neumann de Spallart (OIRP Warszawa).

Tragicznie zmarła w katastrofie samolotu
prezydenckiego pod Smoleńskiem adw. Jolanta
Szymanek-Deresz, polityk i adwokat, była wielką
pasjonatką tenisa. Zdobyła kilka tytułów Mistrzyni
Polski Adwokatów. Jako polityk i parlamentarzysta
zawsze podkreślała, że jest adwokatem z zawodu.
W swojej pracy w kancelarii Prezydenta RP
wspierała inicjatywy samorządu adwokackiego.

(zobacz wydarzenie na Facebooku)
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Kronika Prac Naczelnej Rady Adwokackiej
Przedstawiamy skrót wydarzeń z udziałem Naczelnej Rady Adwokackiej. 

18 czerwca, adw. Ryszard Bochnia, dziekan izby koszalińskiej, wziął udział w Zgromadzeniu izby
szczecińskiej (czytaj więcej) 

18 czerwca, adw. Jerzy Glanc, wiceprezes NRA, wziął udział w Zgromadzeniu izby w Białymstoku
(czytaj więcej)

18 czerwca, adw. Andrzej Zwara, prezes NRA, wziął udział w Zgromadzeniu izby w Lublinie (czytaj
więcej)

18 czerwca, adw. Mirosława Pietkiewicz, skarbnik NRA, wzięła udział w Zgromadzeniu izby w
Toruniu (czytaj więcej)

18 czerwca, adw. Bartosz Grohman, zastępca sekretarza NRA, wziąl udział w Zgromadzeniu izby w
Radomiu (czytaj więcej)

18 czerwca, adw. Jerzy Zięba, członek Prezydium NRA, wziął udział w Zgromadzeniu izby w
Rzeszowie (czytaj więcej)

20 czerwca, adw. Rafał Dębowski, sekretarz NRA, wziął udział w uroczystości ślubowania radców
prawnych w Warszawie. 

21 czerwca, odbyło się posiedzenie Prezydium NRA. Omówiono m.in. preliminarz budżetowy na rok
2016, prace legislacyjne oraz sprawę remontu biura NRA.

Adw. Rafał Dębowski, sekretarz NRA, poinformował o stanie działań NRA w sprawach legislacyjnych,
w tym dotyczących taksy adwokackiej.

Adw. Andrzej Zwara, prezes NRA, poinformował, że po posiedzeniu delegacja w składzie: adw.
Andrzej Zwara, adw. Jerzy Glanc, Jacek Trela, adw. Bartosz Grohman oraz adw. prof. Piotr Kardas
spotkają się z Prezydentem RP Andrzejem Dudą, w celu przekazania corocznego sprawozdania z
działalności samorządu adwokackiego. (czytaj relację)

Prezydium omówiło również sprawę preliminarza budżetowego NRA na 2016 roku oraz sprawę
remontu nowego lokalu NRA.
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Ponadto Prezydium podjęło uchwałę, w której na wniosek ORA w Płocku przyznano odznakę
„Adwokatura Zasłużonym” pani Janinie Majerowskiej, wieloletniej kierownik biura ORA w Płocku.

Adw. Rafał Dębowski, sekretarz NRA, przedstawił sprawy osobowe, które omówiło i rozstrzygnęło
Prezydium. Mecenas Bartosz Grohman, zastępca sekretarza NRA, zreferował z kolei najistotniejsze
zagadnienia wynikające z protokołów okręgowych rad adwokackich, które następnie zostały
omówione przez pozostałych członków Prezydium. Prezydium przedyskutowało też kwestie
finansowe, które przedstawiła adw. Mirosława Pietkiewicz, skarbnik NRA.

21 czerwca, adw. Andrzej Zwara, prezes NRA, adw. Jacek Trela, wiceprezes NRA, adw. Jerzy Glanc,
wiceprezes NRA, adw. Bartosz Grohman, zastępca sekretarza NRA i adw. prof. Piotr Kardas, członek
NRA, wzięli udział w spotkaniu z Prezydentem RP, Andrzejem Dudą. (czytaj więcej)

22 czerwca, adw. Andrzej Zwara, prezes Naczelnej Rady Adwokackiej, wziął udział w 10. edycji
"Rankingu Wydziałów Prawa".

23 czerwca, adw. Trela, wiceprezes NRA, adw. Bartosz Grohman, zastępca sekretarza NRA, adw.
Ziemisław Gintowt, członek NRA, wzięli udział w uroczystości ślubowania aplikantów adwokackich w
Warszawie. 

24 czerwca, Izba Adwokacka w Bydgoszczy obchodzi 65-lecie istnienia.

25 czerwca, w Bydgoszczy odbędzie się posiedzenie plenarne Naczelnej Rady Adwokackiej.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                            26 / 26

../z-zycia-nra/spotkanie-prezydium-nra-z-prezydentem-rp-andrzejem-duda/
http://www.tcpdf.org

